
1. Haarlem wordt verweten wél Weesper nieuws, maar géén Wijdemeerse media over het
besluit tot weidevogelgebied te hebben geïnformeerd. En dat jullie zelfs denken dat de
Horstermeer in Weesp ligt. Kunt u deze twee punten formeel (laten) bevestigen dan wel
ontkennen vanuit Haarlem?
               
 Wij hebben zoals gebruikelijk bij dit soort wijzigingen in regelgeving gehandeld. 

Dat betekent dat (april 2018) ambtelijk een mail is verzonden aan alle gemeenten 
in NHZ en dat er in langs de gebruikelijke kanalen is gepubliceerd, in de lokale 
media die we daarvoor altijd gebruiken. De aankondiging dat de begrenzing van 
het bewuste gebied als Weidevogel Kerngebied is aangewezen is tijdig met de 
gemeente gecommuniceerd. Per 1 mei 2018 is de Horn- en Kuijerpolder tot 
beschermd weidevogelgebied verklaard. De gemeente heeft hier geen bezwaar 
tegen ingediend. 

2. Eén raadspartij beweert, dat een telling is gedaan naar de aanwezigheid van 
weidevogels in opdracht van de projectontwikkelaar. Uitslag: er is 1 vogel geteld aan de 
buitenrand van deze polders (aan de Vecht). Wederom hilariteit. Kunt u deze twee punten 
formeel (laten) bevestigen dan wel ontkennen vanuit Haarlem?

 Hier gaat de provincie niet over, en wij hebben er zeker geen opdracht toe 
gegeven. 
Voor Weidevogelleefgebieden geldt een aantal criteria. Telling van het aantal 
vogels is daar niet één van. Het gaat om de voorwaarden die in het gebied 
aanwezig zijn. De Horn- en Kuijerpolder valt onder Bijzonder Provinciaal 
Landschap (Vechtstreek Zuid) én UNESCO. In het BPL zijn de volgende 
kernkwaliteiten benoemd:
-De strokenverkaveling van de veenweidepolder
-De openheid
-Habitat voor weidevogels

Met betrekking tot de kernkwaliteit ‘habitat voor weidevogels’: dit betreft de 
gehele Horn- en Kuijerpolder. Het ‘habitat voor weidevogels’ zijn de 
weidevogelkerngebieden uit het Natuurbeheerplan.

3. De mededeling wordt gedaan dat de Gedeputeerden Loggen én Rommel om zijn om 
hier toch 150 woningen te gaan bouwen. Ondanks dat Wijdemeren er niet in slaagde om 
een tiental woningen te bouwen in Ankeveen (locatie Achtererf), evenmin als recent nog 
eens 9 in Nederhorst en 160 in plan 1 in ter Sype naast het vliegveld in Loosdrecht. 
Vanwege protesten omwonenden. Gebrek aan bestuurskracht? Kunt u deze twee punten 
formeel laten bevestigen dan wel ontkennen vanuit Haarlem?



 Gedeputeerde Staten stemmen niet in met woningbouw op deze locatie. Met de 
ter visielegging van de Omgevingsverordening met hierin de kaart van Bijzonder 
Provinciaal Landschap is duidelijk dat het hier beschermd gebied (Nederhorst 
Noord) betreft. Gedeputeerde Loggen heeft de wethouder gewezen op de 
mogelijkheid van het indienen van een zienswijze. Beide gedeputeerden hebben 
hierover geen toezeggingen gedaan, evenmin als gedeputeerde Geldhof in het 
verleden. Over de locatie in Ankeveen waren wij destijds positief (nut en noodzaak 
voldoende aangetoond), maar die vond inderdaad geen doorgang vanwege 
bezwaren van omwonenden.

UPDATE: Op 26 februari woonde ik een commissievergadering bij, waarin de vereniging
BAKEN insprak.
4. Volgens de wethouder hebben Gedeputeerden Loggen en Rommel hem toegezegd 
subsidie te verstrekken voor een door Wijdemeren/BAKEN te kiezen ecoloog om een level 
playing field te creëren. Als zij dat niet nakomen zal hij tegenover hen komen te staan. 
BAKEN heeft een ander signaal gekregen van Gedeputeerde Rommel. Namelijk dat zij 
alleen 2 adressen van ecologen krijgen. Kunt u deze twee punten formeel laten 
bevestigen dan wel ontkennen vanuit Haarlem?

 Met de vereniging Baken is een afspraak gemaakt dat zij een second opinion 
mogen uitvoeren op de ecologische visie die er ligt, zodat zij kennisachterstand 
kunnen inlopen.


